
CONSILIUL LOCAL CETARIU 

JUDEȚUL  BIHOR 

PROCESUL VERBAL 

ÎNCHEIAT AZI  9.01.2019 

 

 

            Sunt prezenţi toți cei 10 consilieri locali d-l Albirt Bela , d-l Biro Ferenc Sandor , d-na 

Dull Melinda, d-l Drugas Marius d-na Gombos Brigitta  , d-l Homonai Alexandru , d-l Meszaros  

Zoltan, d-l Nagy Sandor , d-l Simko Lajos , d-na Szabo Kinga , Primarul d-l Bonisz Alexandru, 

consilier-Viceprimar d-l Nagy Istvan Robert şi Secretarul comunei Cetariu d-na Sabău Mercedes 

        Preşedintele   de şedinţă d-l Nagy Istvan Robert,  citeste ordinea de zi , după  cum urmează: 

 

1. Proiect de hotărăre privind  aprobarea  acoperirii definitive a deficitului bugetului local  

pe secțiunea de dezvoltare pe anul 2018 

 

2. Diverse 

 

Ordinea de zi este aprobată în unanimitate pentru. 

 

 

HOTĂRÂRI 

 

 

d-na Sabău Mercedes – secretar Cetariu  

Doamnelor şi domnilor consilieri, stimaţi invitaţi, vă rog să-mi permiteţi să vă anunţ că pentru astăzi   

9.01.2019 a fost convocată şedinţa ordinară a Consiliului Local al comunei Cetariu. Vă informez că din totalul 

de 11 de consilieri locali aleşi în funcţie, sunt prezenţi astăzi toți consilierii. În condiţiile acestea şedinţa 

noastră este legal constituită se pot adopta hotărâri cu majoritate calificată de  6 voturi.   

Toți ați citit  Procesul verbal al şedinţei anterioare din data de  11.12.2018 . Vă rog să votati 

pentru aprobarea acestuia. 

Pentru 11 Nagy Istvan Robert     Împotrivă? 0               Abţineri? 0  

      Szabo Kinga                  

     Nagy Sandor                

     Drugas Marius 

     Meszaros  Zoltan  

     Biro Ferenc Sandor 

     Homonai Alexandru 

     Dull Melinda 

     Gombos Brigitta   

     Albirt Bela 

    Simko Lajos  

 

D-na Dull Melinda – consilier local 

Menționez că la ultimul punct ați trecut pe d-na Gombos și la abțineri și la voturi pentru , iar d-l 

consilier Homonai nu apare. 

 

d-na Sabău Mercedes – secretar Cetariu  

Verific și dacă e cazul , voi corecta. Dau cuvântul preşedintelui de şedinţă ales ,  d-l Nagy Istvan Robert, 

poftiţi vă rog. 

 



 

d-na Potor Eva – consilier contabil 

Prezintă raportul de specialitate privind OMFP nr.3809/18.12.2018 pentru aprobarea Normelor 

metodologice privind încheierea exercițiului bugetar pe anul 2018. 

 

 

d-l Nagy Istvan Robert - viceprimar 

Dacă are cineva nelămuriri în legătură cu proiectul de hotărâre  privind aprobarea  acoperirii definitive a 

deficitului bugetului local pe sectiunea de dezvoltare pe anul 2018 ? Dacă nu vă rog să votați 

 

Pentru 10 Nagy Istvan Robert    Împotrivă? 0               Abţineri 0  

     Szabo Kinga       

       Albirt Bela            

     Nagy Sandor                

     Drugas Marius 

     Meszaros  Zoltan  

     Biro Ferenc Sandor 

     Homonai Alexandru 

     Dull Melinda 

     Gombos Brigitta   

     Simko Lajos    

 

 

Bonisz Alexandru-primar 

Trebuie să stabilim o taxă de canalizare. Sistemul trebuie pornit. Toți cei care sunt racordați la sistemul de 

alimentare cu apă trebuie să fie racordați și la sistemul de canalizare. Sistemul de canalizare va funcționa dacă 

sunt racordați minim 40% din beneficiari.  

 

D-na Dull Melinda – consilier local 

Eu de exemplu nu folosesc apă din rețea. Am o apă foarte bună din fântâna mea. Ce vom face cu pensionarii ? 

 

Bonisz Alexandru-primar 

Trebuie să începem de undeva. Am discutat cu primăriile unde funcționează deja sistem de canalizare și cei 

mai mulți au stabilit un procent de 80% din consumul de apă , iar cine nu e racordat la sistemul de apă , 

plătește 2 mc/persoană/lună. 

 

D-na Dull Melinda – consilier local 

Cum se vor lega consumatorii la rețea? Fiecare după capul lui? Veți încheia un contract cu o firmă?  

 

Bonisz Alexandru-primar 

Conducta mare este la 1 metru de fiecare casă. Putem să încheiem contract cu o firmă. 

 

D-na Sabău Mercedes- secretar 

Deci taxa pentru un mc de apă din canalizare va fi 80% din 2,5 lei care e taxa pe apă? 

 

Bonisz Alexandru-primar 

Un mc de de apă din canalizare va fi 4 lei, iar dintr-un mc de apă iese doar 0,8 mc apă din canalizare 

 

Simko Lajos - consilier local 

Cum am înțeles eu , taxa pentru un mc apă intrată din rețea și ieșită prin canalizare se calculează  

2,5 lei 1 mc apă+ 3,2(0,8 x 4) lei canalizare  = 5,7 lei 

 

Nagy Istvan Robert-viceprimar 

Mai sunt alte întrebări? Dacă nu vă rog să votați sunteți de acord cu taxa stabilită susmenționat? 



Pentru 10 Nagy Istvan Robert    Împotrivă? 0               Abţineri 1 Simko Lajos    

     Szabo Kinga       

       Albirt Bela            

     Nagy Sandor                

     Drugas Marius 

     Meszaros  Zoltan  

     Biro Ferenc Sandor 

     Homonai Alexandru 

     Dull Melinda 

     Gombos Brigitta   

 

 

D-na Dull Melinda – consilier local 

Care este situația cu cetățenii care întorc ceasul ?  

 

D-l Biro Ferenc Sandor - consilier local 

Dacă ceasurile nu sunt plombate există un risc. 

 

Bonisz Alexandru-primar 

La prima citire din primăvară , toate ceasurile vor fi plombate. 

 

DIVERSE 

 

Cererea d-lui Merce, medic veterinar  

De a-i pune la dispoziție un spațiu pe baza unui contract de comodat  în care să funcționeze societatea pe 

care o deține . 

 

Bonisz Alexandru-primar 

Spațiul din curtea primăriei este închiriat unui alt veterinar. Mai avem un singur spațiu mic în Tăutelec , 

fosta stație de autobuz. Putem să-i oferim. 

 

Nagy Istvan Robert-viceprimar - preşedinte de şedinţă          

Sunt  alte intervenţii? Dacă nu, declar închise lucrările şedinţei de astăzi. Vă mulţumesc pentru prezenţă. 

 

 

  PREŞEDINTELE DE ŞEDINŢĂ 

  Nagy Istvan Robert          Secretar 

             Jr. Sabău Mercedes  

 


